
Z A P I S N I K 

sa 3. sveĉane sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO održane 26. rujna 2021. 

godine, s poĉetkom u 9:00 sati u dvorani Doma kulture. 

 

Rad sjednice odvijao se prema slijedećem  

 

DNEVNOM REDU: 

 

1. Otvaranje sjednice 

2. Prigodna rijeĉ Općinske naĉelnice 

3. Prigodne rijeĉi uzvanika 

 

AD 1. OTVARANJE SJEDNICE  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić: Otvaram sveĉanu sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Lastovo. 

 

Klapa Fumari izvodi himnu „Lijepa naša domovino“.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić: Poštovane dame i gospodo, drage Lastovke i 

Lastovci, cijenjeni uzvanici, ĉestitamo vam blagdan Zaštitnika naše Župe Sv. Kuzme i 

Damjana i Dan Općine Lastovo.  

 

Molim sve nazoĉne da minutom šutnje odamo poĉast svima koji su dali život za našu 

Domovinu. 

 

 „Slava im i hvala“.  

 

Poštovane Lastovke, poštovani Lastovci, poštovani prijatelji otoka Lastova, dragi gosti, 

poštovani predstavnici institucija i ustanova otoka Lastova, dragi vijećnici, pozdravljam Vas u 

ime svih ĉlanova Općinskog vijeća Općine Lastovo povodom dana Općine i svetkovine naših 

nebeskih zaštitnika Svetih Kuzme i Damjana.  

 

Iznimna mi je ĉast i zadovoljstvo pozdraviti: 

- izaslanika Predsjednik Hrvatskog sabora, izaslanika predsjednika Vlade Republike     

Hrvatske i župana Dubrovaĉko-neretvanske županije gospodina Nikolu Dobroslavića, 

-  zamjenika župana Dubrovaĉko-neretvanske županije gospodina Joška Cebala, 

-  savjetnicu župana Dubrovaĉko-neretvanske županije gospoĊu Žaklinu Marević, 

- ravnatelja Županijske uprave za ceste Dubrovaĉko-neretvanske županije gospodina Ivu  

Kaštelana, 

- ravnateljicu Regionalne razvojne agencije Dubrovaĉko-neretvanske županije gospoĊu 

Melaniju Milić, 

- župnika don Tonćija Antu Prižmića. 

 

Hvala Vam što ste svojom nazoĉnošću uveliĉali ovaj naš sveĉani trenutak. 

 

U prigodi Dana Općine Lastovo primili smo brojne ĉestitke te upućujemo zahvalu svim 

ĉestitarima. 

 



Prije nekoliko trenutaka, minutom šutnje odali smo poĉast mladosti koja je žrtvovala svoje 

živote za našu Domovinu. Ta mladost je svojim životima obranila ustavnopravni poredak 

Republike Hrvatske.  

Iz tog ustavnopravnog poretka proizlazi i demokratski život kojega živimo. A demokratska 

kultura nas uĉi kako moramo poštovati demokratski izabrane predstavnike naroda, bez obzira 

na to kojoj stranci pripadaju ili ne pripadaju. 

Politiĉka stabilnost, kako u teoriji tako i u praksi nužan je preduvjet bilo kakvoj vrsti 

aktivnosti i u konaĉnici napretka.  

Smatram kako imamo obvezu da uložimo napore kako bi zadržali i održali politiĉku stabilnost 

na otoku. Apeliram, i molim, sve one organizacije i pojedince koji imaju politiĉku moć, da 

donose politiĉke odluke i kreiraju politike, da to rade i u korist otoka Lastova.  

Pred nama je veliki posao, da pokušamo okrenuti, u našu korist, negativne demografske 

trendove na otoku ili ih barem zaustaviti.  

 

U tom poslu glavni pokazatelj i najbolja statistika je broj Ċaka u osnovnoj školi. Taj broj se u 

zadnjih 20 godina prepolovio i danas naša Osnovna škola „Braće Glumac“ broji 50-ak Ċaka.  

Demografi govore o tome kako je udio djece osnovnoškolskog uzrasta u ukupnoj populaciji 

stanovništva otprilike 10%. Jednostavnom raĉunicom možemo doći do stvarnog broja ljudi 

koji žive na našem otoku cijelu godinu.  

 

Mi možemo i moramo promijeniti ove negativne trendove i pozivam sve da nam u tome 

pomognu.  

 

Hvala vam na pažnji. 

 

Iskoristio bih ovu prigodu da ĉestitam svim zaposlenicima, upravnom vijeću i ravnatelju, 15. 

godišnjicu proglašenja Javne ustanove Parka prirode Lastovsko otoĉje. Želim im puno 

uspjeha u daljnjem radu.  

 

AD 2. PRIGODNA RIJEČ OPĆINSKE NAČELNICE  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić: Pozivam gospoĊu Anitu Janĉić Lešić općinsku 

naĉelnicu Općine Lastovo, da nam se u ovoj sveĉanoj prigodi obrati.  

 

Anita Janĉić Lešić: Još jednom vas sve lijepo pozdravljam i ĉestitam vam svetkovinu Sv. 

Kuzme i Damjana, zaštitnika naše Župe i ĉestitam Dan Općine Lastovo. Ĉast mi je i 

zadovoljstvo pozdraviti naše drage goste i sve Lastovce i Lastovke. 

 

Ja ću konkretno.  

 

Na dužnost Općinske naĉelnice stupila sam u šestom mjesecu 2021. godine i oĉekivala sam da 

neće biti lako. Tako da me situacija nije iznenadila.  

 

Situacija u Općini Lastovo nije sjajna. Općina Lastovo je mala općina. Ima velike potrebe, ali 

ima i puno dugova.  

 

Općina Lastovo je preuzela dugove poduzeća Vodovod koji sada iznose 1.200.000,00 kuna i 

isplaćuje ga godišnje u iznosu od 130.000,00 kuna, dug Komunalcu od 350.000,00 kuna za 

izgradnju vodovoda prema Skrivenoj Luci i za sanaciju odlagališta otpada Sozanj koji se vuĉe 



godinama i narastao je višestruko zbog kamata. TakoĊer, prilikom mog dolaska na dužnost 

bilo je dospjelih dugovanja oko 600.000,00 kuna.  

 

U Općini Lastovo sada ne postoji ni jedan pripremljen veliki projekt za koji znamo da se 

pripremaju barem godinu dana tako da će biti potrebno brzo i puno rada da bi se nadoknadilo 

propušteno.  

 

Krenula sam raditi i sada ću nabrojiti neke stvari koji su važni i za koje mislim da će biti 

relativno brzo realizirane. Neke će ići u pripremu koja će trajati malo duže.  

 

Juĉer smo sa Županijom sklopili Ugovor o financiranju opreme za zaštitu od iznenadnog 

oneĉišćenja mora u iznosu od 130.000,00 kuna. TakoĊer smo dogovorili ponovno pokretanje 

izgradnje Doma za starije i nemoćne. TakoĊer će Županija u svoj program ukljuĉiti obnovu 

Ambulante. Koja je izgraĊena 1989. godine i od tada nije obnavljanja. Zgrada je u vlasništvu 

Općine Lastovo i to mi je veliko zadovoljstvo da se to popravi i uredi.  

 

TakoĊer je s ravnateljem Županijske uprave za ceste Dubrovaĉko-neretvanske županije, 

Općina Lastovo juĉer sklopila Ugovor o poslovnoj suradnji u realizaciji projekta održavanja 

dijela lokalne ceste Pojanica-Zegovo u duljini od 2,7 km, a u iznosu od 6.000.000,00 kuna. 

Županijska uprava za ceste će asfaltirati cestu prema Jurjevoj luci.  

 

Kandidirali smo tri projekta ĉiji je cilj razvrstavanje i ekološko zbrinjavanje otpada. Općina 

Lastovo ima dužnost brinuti se o otpadu i mi smo kandidirali tri projekta, a to su: 

- opremanje reciklažnog dvorišta na Soznju, gdje bi se otpad razvrstavao i odvozio sa otoka, 

to je u iznosu od 720.000,00 kuna,  

- nabava stroja za smanjenje obujma otpada – kompaktora, a košta oko 1.300.000,0 kuna, 

- i projekt sanacije divljih odlagališta otpada kojih ima na otoku, takoĊer u iznosu od 

720.000,00 kuna.  

Udio Općine u tim projektima je 400.000,00 kuna, a to je za naš Proraĉun jako velika stavka 

jer moramo sudjelovati u svim tim projektima s 20% iznosa. 

 

Donesen je novi Zakon o otocima i u tijeku je izrada nove kategorizacije otoka i nadam se da 

ćemo u budućnosti imati manji vlastiti udio u projektima što će nam olakšati pogotovo velike 

i skupe projekte koje Općine Lastovo ne može financirati u tom udjelu od 20%.  

 

Sa Agencijom za gospodarenje otpadom, uklonili smo prepreke za izgradnju Pretovarne 

stanice na otoku Lastovu, a koja će omogućiti odvoz otpada sa otoka i kroz izvjesni broj 

godina, naravno, zatvaranje Soznja kao odlagalište.  

 

Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije dodijelilo je Općini Lastovo 

600.000,00 kuna za sanaciju nerazvrstanih cesta, protupožarnih putova. Dužina toga posla će 

biti otprilike 12 km. Radovi bi trebali poĉeti uskoro i biti gotovi do kraja godine.  

 

U razgovorima sam s Hrvatskim vodama i NPKLM-om da uvrste u izradu projektnu 

dokumentaciju za aglomeraciju Lastovo, tj. projekt odvodnje otpadnih voda. TakoĊer i za 

rekonstrukciju vodovoda Ubli-Pasadur, tako da se s tim pripremljenim projektima može ići u 

kandidiranje i izvedbu projekta.  

Ono što sam uvidjela u ova tri mjeseca da za Lastovo i njegove potrebe ima i sluha i 

razumijevanja. Zahvalna sam na pomoći i savjetima i našem županu Nikoli Dobroslaviću, 

zamjeniku župana Jošku Cebalu, savjetnici Žaklini, ravnatelju Županijske uprave za ceste Ivi 



Kaštelanu, gospoĊi Melaniji Milić iz Razvojne agencije Dunea i svim drugima s kojima sam 

suraĊivala. Vidjela sam da s ljudima u Županiji i u ministarstvima može postojati dobra i 

lijepa suradnja na korist otoka Lastova i cijele Hrvatske.  

 

Još jednom vam ĉestitam. Ĉestitam svim Kuzmama i Damjanima imendan i želim Vam sve 

dobro.  

 

Hvala.  

 

Predsjednik Dino Katić: Zahvaljujem se Općinskoj naĉelnici na održanom govoru. 

 

AD 3. PRIGODNE RIJEČI UZVANIKA 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić: Pozivam župnika don Antu Prižmića da nam se 

obrati. 

 

don Tonći Ante Prižmić: Poštovani župane, zamjeniĉe župana, županova savjetnice i ostali 

predstavnici županijske vlasti, poštovana naĉelnice Općine Lastovo, predsjedniĉe Općinskog 

vijeća Općine Lastovo, poštovani vijećnici i svi prisutni, ĉestitam Vam Dan Općine Lastovo 

koji se kod nas na Lastovu slavi na dan svetkovine Svetih Kuzme i Damjana, nebeskih 

zaštitnika naše župe.  

 

Poštovana naĉelnice, predsjedniĉe i općinski vijećnici dana vam je prilika od naroda koji živi 

na ovom predivnom otoku da uĉinite nešto dobro za svih nas. Dana Vam je prilika da uĉinite 

nešto za našu zajednicu. Ne za Ivu, Matu ili Juru već za Lastovo.  

Davno su stari Dubrovĉani napisali na ulazu u Malu vijećnicu Kneževa dvora rijeĉi: “Obliti 

privatorum publica curate“, što znaĉi:“Ostavite privatno i brinite se za javno“. Oni su to 

zapisali u kamenu, a vi to zapišite u svoja srca i svoje pameti i po tome radite i djelujte.  

Dobro svakoga ĉovjeka neka Vam uvijek bude na pameti.  

U vašem djelovanju neka vas prati zagovor naših nebeskih zaštitnika Sv. Kuzme i Damjana.  

Bog Vas svih blagoslovio. 

Živjeli. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić: Zahvaljujem se našem župniku don Tonćiju 

Prižmiću i pozivan gospodina Mira Mariĉevića, ravnatelja Javne ustanove „Park prirode 

Lastovsko otoĉje“ da nam se obrati. 

 

Miro Mariĉević: Poštovani predsjedniĉe Općinskog vijeća, poštovana naĉelnica, iznimna mi 

je ĉast, ali i zadovoljstvo što se po prvi puta, a nadam se da neće biti zadnji da se osjeti neka 

sinergija, dobre vibracije, izmeĊu Parka prirode i Općine Lastovo. Još jednom se zahvaljujem 

na tome. Pozdravljam sve prisutne, a pogotovo Nikolu Dobroslavića, župana Dubrovaĉko-

neretvanske županije i sve njegove suradnike. TakoĊer i don Tonćija i ĉestitam mu Dan 

Općine Lastovo i ĉestitam njemu i svim župljanima blagdan sv. Kuzme i Damjana. Ja ću 

samo, možda, u kratko neću gubiti vrijeme, jer nemamo puno vremena. Park prirode 

Lastovsko otoĉje  proglašen je 29.09.2006. godine. Sabor je donio takvu odluku i u 1. mjesecu 

2007. godine formirana je Javna ustanova Parka prirode Lastovsko otoĉje. Jasno je zašto je 

proglašen parkom prirode, a to je zbog posebne ljepote otoka Lastova, bioraznolikosti,  

prirodnih  vrijednosti, biljnog i životinjskog svijeta. Zatim povijesne i kulturne baštine koje 

Lastovo ima i te kako. To su temelji zašto je otok Lastovo proglašen parkom prirode. To 

nama daje zadatak da Planom upravljanja prepoznamo ono što je dobro za Lastovo da za 



takve pogodnosti kakve ima otok Lastovo da prilagodimo i da osiguramo zapravo ljudima koji 

žive tu nekakav održivi razvoj na tim temeljima. Samo još kratko da spomenem. Park prirode 

ima 16 zaposlenih, a to je za Lastovo jako veliki broj. To je možda sada najjaĉa organizacija 

na Lastovu. Većinom visokoobrazovanih, njih 10. Projekti koje Park prirode Lastovsko otoĉje 

provodi je u pripremi izrade projektne dokumentacije i dorade posjetiteljskog centra Velje 

more. Koji bi do kraja godine trebao biti gotov. Mislim pripremiti za kandidirati u ovom 

novom razdoblju 2021.-2027. On je bio prijavljen u prošlom razdoblju, meĊutim, zbog 

velikog skoka cijena u graĊevini nismo mogli pratiti i morali smo zaustaviti projekt. Drugi 

projekt koji je takoĊer u planu je projekt istraživaĉki centar Perna dobili smo od MORH-a 

graĊevine koje će se koristiti za istraživanje mora i podmorja. Treći i jedan od bitnijih 

projekata je naša kulturna i povijesna baština, a to je obnova francuskih utvrda i to Sv. Martin, 

Straža, baterija, sv. Lucija i Kašćel. Ono što smo praktiĉki već u javnoj nabavi, osigurali 

sredstva za nabavku polivalentnog broda za skupljanje morskog otpada. Moram reći da to nije 

naša primarna ingerencija za otpad, ali svakako u nedostatku interesa, moram to reći, ali ja 

vjerujem da će biti sinergija Općine Lastovo i Parka da se morski otpad kvalitetno zbrinjava 

jer je to zalog za Lastovo, odnosno Park prirode onakav kakav je. I ono zadnje što moram 

spomenuti a to da se tiĉe svih Lastovaca i to nam je u srcu, a to je Lastovski poklad i priprema 

zapravo donošenje Monografije Lastovskog poklada. On je u radnoj verziji napravljen. Bit će 

javna rasprava za koji dan i mislim da će do slijedećeg Poklada koji slijedi biti prezentiran 

cijeli radni materijal na temu Monografije. Moram spomenuti, da se vratim ponovno na 

poĉetak, ova sinergija Općine i Parka nadam se da će se nastaviti. Mi smo u tom smislu na 

raspolaganju svakakvo za sve aktivnosti s kojima možemo pridonijeti za boljitak Lastova. 

Financiramo sve udruge koje su na Lastovu sada aktivne. Kroz koncesije, za koje se daju 

veliki izdatci, koje smo sklopili sa Županijom za sidrišta i od toga dobar dio kolaĉa ide Općini 

Lastovo za ulaganje u pomorsko dobro. Iskoristit ću priliku, kada je uistinu proglašen Park 

prirode, 29.09. u srijedu, da doĊete na Pjevor u 10 sati. Bit će otvorena vrata Parka prirode 

Lastovsko otoĉje.  

Hvala lijepa. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić: Zahvaljujem se ravnatelju Parka prirode Lastovsko 

otoĉje, gospodinu Miru Mariĉeviću na govoru. Molim izaslanika Predsjednika Hrvatskog 

sabora, izaslanika predsjednika Vlade Republike Hrvatske i župana Dubrovaĉko-neretvanske 

županije gospodina Nikolu Dobroslavića da nam se obrati. 

 

Nikola Dobroslavić: Poštovani predsjedniĉe Općinskog vijeća, poštovana naĉelnice, 

poštovani župniĉe, poštovani i dragi Lastovci i Lastovke, poštovani branitelji, ĉlanovi 

poginulih branitelja ako ih ima, ja vam na poĉetku ĉestitam Dan Općine Lastovo i blagdan 

Svetih Kuzme i Damjana, vaših zaštitnika. TakoĊer kako je već navedeno zamoljen sam i 

odreĊen od predsjednika Sabora i Vlade da prenesem kao izaslanik njihove ĉestitke za ovaj 

vaš dan i blagdan i najbolje želje za razvoj i unaprjeĊenje kvalitete života na ovom našem 

lijepom otoku.  

Na Lastovu je uvijek lijepo doći. Uvijek se ĉovjek lijepo osjeća, ali svi znamo da na Lastovu 

nije lako živjeti. Da na Lastovu imate veće probleme nego što to imaju druge jedinice lokalne 

samouprave i doista kao što smo već ovdje ĉuli velika je zadaća na Općini i na svima s kojima 

Općina suraĊuje, a tu je itekako ustanova Park prirode. Koja je veoma važna za ovaj otok, pa 

tako i za cijelu županiju. Važna je vaša sinergija da uĉinimo zajedno nešto bolje i više za ovaj 

otok. Mene ohrabruje ĉinjenica da je Vaša naĉelnice veoma agilna i da ima brojne inicijative. 

Mi smo i do sada bili na raspolaganju, naravno, Općini Lastovo kao i svim drugim jedinicama 

lokalne samouprave. To smo danas i bit ćemo u budućnosti.  



MeĊutim, jasno vam je da uspjeh može doći samo ako inicijative dolaze od same Općine i od 

samog Lastovo. Tako da oĉekujem da imate inicijative i da ustrajate na tome. Mi ćemo vam 

doista biti potpora koliko to najviše možemo, a isto tako ćemo biti vaši zagovornici kod 

ministarstva i Vlade jer se i mi oslanjamo u našim razvojnim programima županije naravno na 

našu Vladu  jer ne možemo ni mi sami brojne projekte realizirati. A kod vas je to još oĉitije. 

Moram reći da i mi, a i vi, siguran sam, imamo i imat ćemo potporu Vlade Republike 

Hrvatske. Sa zadovoljstvom mogu reći da brojni županijski projekti su podržani od strane 

Vlade i realiziraju se sredstvima bilo to Europskim sredstvima ili Proraĉunom Republike 

Hrvatske. Najbolji primjer je evo i projekt koji smo dugo nosili kao najvažniji naš projekt. A 

to je projekt Pelješkog mosta koji ujedinjuje županiju. Približava županiju unutar nje. Evo i 

Korĉulu pa posredno i samo Lastovo. Na tom projektu prometnog povezivanja nastavit ćemo 

dalje. Kao što smo i zbog ĉega smo veoma sretni, uspjeli realizirati s Vladom ovu novu 

brzobrodsku liniju prema Dubrovniku. Tako da imate, naravno uz linije koje će ostati prema 

Splitu i da imate liniju i prema županijskom središtu Dubrovniku. Sve poslove koje možete i 

želite tamo obaviti, da obavite odlazeći prema Dubrovniku u jutro i vraćajući se popodne. 

TakoĊer, projekt dogradnje luke Ubli, takoĊer će se realizirati. Trenutno je u tijeku. Sigurno 

znate da su osigurana sredstva kroz Europske fondove i Proraĉun Republike Hrvatske u 

stopostotnom iznosu. Nema nikakve sumnje da će kroz godinu i po dana, vidjet ćemo koliko 

će trajati natjeĉaj, na žalost se dogode odreĊeni problemi pa se to malo oteže, ali je projekt 

izvjestan i nema nikakve sumnje da ćemo ga realizirati. 

Naravno govorilo se ovdje i o otpadu koji je problem, a ne samo Lastovo, nego i svih jedinica 

lokalne samouprave i same županije. Centar za gospodarenje otpadom sad je u visokoj fazi. U 

fazi je prikupljanja ponuda za izvoĊenje radova. Vi kao i sve druge jedinice lokalne 

samouprave morate osigurati razvrstavanje otpada i reciklažnog dvorište ili odgovarajuće 

prostore na kojima ćete odvajati sve ono što se može ponovno upotrijebiti. A ostatak otpada 

preko ove pretovarne stanice o kojoj je govorila naĉelnica ide na kopno i ide u Centar za 

gospodarenje otpadom. Tamo se obraĊuje i zbrinjava. Tada ćemo moći, odnosno vi ovdje 

zatvoriti sva odlagališta. Naravno oĉekujemo, o tome smo razgovarali s naĉelnicom da ćete se 

kandidirati za saniranje divljih odlagališta koje nije specifiĉno samo za Lastovo nego ih ima 

po cijeloj županiji. Vjerujem da u dogledno vrijeme možemo biti još ĉistiji, još uredniji, a to 

je za Lastovo jako važno jer ovu ljepotu doista ne treba kvariti niĉim što ne spada na ovom 

otoku.  

Evo, ne bi puno duljio. Pozivam vas da dosita maksimalno angažirano radite na korist ovog 

otoka. U nama ćete imati potporu. U našoj Vladi ćete imati potporu. Kao što znate u ovoj 

perspektivi Vlada Republike Hrvatske osigurala je za Hrvatsku 180 milijardi kuna Europskih 

fondova. Ogroman novac koji naravno treba cijeloj Hrvatskoj. Doista dobrom pripremom 

projekata i ovdje na Lastovu i cijeloj županiji kao i drugim mjestima u Hrvatskoj možemo 

riješiti brojne probleme koji stoje pred nama i koji otežavaju živote naših sugraĊana.  

Još jednom ĉestitam vam Dan Općine, blagdan vaših zaštitnika i želim Lastovu sve najbolje. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić: Zahvaljujem se našem županu, gospodinu Nikoli 

Dobroslaviću i dajem rijeĉ Općinskoj naĉelnici da u ime Općine Lastovo uruĉi zahvalnicu 

nogometnom klubu Omladinac - Lastovo. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ove godine Općina Lastovo dodjelila je zahvalnicu nogometnom klubu 

Omladinac za njihov predani rad i entuzijazam u sportskim aktivnostima koje su jako važne 

za mlade nade. Zahvaljujem se Upravi koja je entuzijastiĉna i aktivna i koja omogućava 

mladima da putuju županijom i stvaraju nova prijateljstva. UnaprjeĊuju svoje zdravlje 

sportom i ja bi pozvala Marija Barbića da primi zahvalnicu.  

 



Mario Barbić: Pozdravljam sve prisutne i zahvaljujemo se Općini Lastovo, Parku prirode, 

svim sponzorima i donatorima. Nogometni klub Omladinac je primjer zajedništva. Hvala.  

 

Klapa Fumari izvodi pjesmu „Vrati se, mili ćale“. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća Dino Katić: Poštovane dame i gospodo, najljepše Vam 

zahvaljujem što ste svojim prisustvom uveliĉali sveĉanu sjednicu Općinskog vijeća Općine 

Lastovo. 

 

Još jednom moje srdaĉne ĉestitke svim Lastovkama i Lastovcima povodom Dana Općine 

Lastovo i svetkovine naših nebeskih zaštitnika, svetih Kuzme i Damjana. 

 

Ovim zakljuĉujem sveĉanu sjednicu te vas pozivam da nam se pridružite na sveĉanoj Svetoj 

Misi i sveĉanom domjenku.  

 

Želim Vam ugodan nastavak dana. 

 

Hvala. 

 

Prema tonskom zapisu                                                                                      Predsjednik 

zapisnik napisala                                                                                             Općinskog vijeća 

Lucija Simić                                                                                                       Dino Katić, v.r. 

 

KLASA: 021-05/21-01/06 

URBROJ: 2145-02-21-2  

U Lastovu, 26. rujna 2021. godine 


